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Welkom bij de Verhoog je Vibratie Masterclass.

Dank dat je hier bent.🙏

Het is in deze masterclass niet mijn doel om sappige verhalen te
vertellen over mijn leven. Daarvoor heb je deze masterclass niet
gekocht. Ik snap dat je hier bent om JOUW vibratie te verhogen en dat is
het belangrijkste voor mij.

Ik ben verder niet belangrijk. Het enige wat ik hier kom doen is de
informatie overdragen.

Wat ik hoop dat je uit dit programma kunt halen is het volgende…

De manier waarop jij je (van binnen) voelt, bepaald voor 80 - 90%
jouw resultaten, en zorgt ervoor dat je kunt manifesteren wat je wilt.

Dat alles wat ik je hier leer in dit programma. De manier van eten, slaap,
bewegen, alles over vibratie, energie, journaling etc.

Het doel is uiteindelijk om je op een bepaalde manier te laten voelen.

Als je op een gegeven moment op een niveau bent dat je je goed voelt…
En dat kan al heel snel, bijvoorbeeld… na 3 nachten écht goed slapen,
en high vibe voeding eten…

En je voelt je goed over je manifestaties, dan ga je het resultaat in je
leven krijgen omdat je het aantrekt.

Omdat jouw energie en vibratie gelijk is met die van jouw wensen.

Het is niet dat het universum jou iets geeft.

Jij doet het werk, het universum manifesteert door jou heen.

Maar dit kan alleen als jij je goed voelt, van binnen, en goed voelt over
jezelf.
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Jij wilt je voelen als de persoon die deze resultaten waar jij naar op zoek
bent al heeft bereikt.

Stel je wilt wat meer geld in je leven manifesteren, iets wat veel mensen
graag willen. Het doel is om je te voelen als de persoon die dat geld al
heeft.

Het is precies dat gevoel van jou, waar het universum de informatie
vandaan haalt die er vervolgens voor zorgt dat jij het kunt
manifesteren…

… het is niet perse wat je doet.

Het is de staat waarmee / waarin je het doet.

Dus alles wat we doen in deze masterclass is met name gefocust om jou
een bepaalde manier te laten voelen.

En deze gevoelens, en deze emoties hebben een bepaalde vibratie.

Dus je gaat je beter voelen omdat je je vibratie verhoogt.

Of je verhoogt je vibratie simpelweg omdat je je beter voelt.

Als het nu allemaal nog niet helemaal land, dan is dat prima. We gaan
het er uitgebreid over hebben in dit programma.

Ik ben excited voor je dat je toegang hebt tot deze informatie, en dat je
hieraan gaat werken voor jezelf.

Het is niet alleen goed voor jou, maar ook voor de mensen om je heen,
en zelfs voor de gehele planeet.

Er zijn miljoenen mensen op aarde bezig met deze materie, en ze
vormen een sterke energetische community.
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Ik doe mijn best om het woord te verspreiden op een laagdrempelige
manier om zo meer mensen in ons energieveld te krijgen.

De harde realiteit is dat de overgrote meerderheid van de mensen nog
niet zover is dat ze hiermee bezig zijn. Volgens het boek van David
Hawkins, de grondlegger van een hoop studies over vibratie, vibreert
ruim 80% van de totale bevolking onder de 200.

Wat betekent dat ze in een staat van forceren leven waarbij alles energie
nodig heeft.

En het is niet dat mensen niet willen, maar ze weten het simpelweg
gewoon niet.

En omdat ze het niet weten zie je om je heen dat zoveel mensen zich
niet echt goed voelen en niet lekker in hun vel zitten, weinig energie
hebben, hun vibratie is laag, en daarom kunnen ze niet manifesteren wat
ze willen.

Het gevolg hiervan is financiële problemen, gezondheidsproblemen,
relatieproblemen, of wat dan ook…

En dit alles omdat hun vibratie niet in lijn ligt met de vibratie van hun
wensen.

Dus wat je wilt is op het punt komen dat je je goed voelt.

En voelen is hierbij het sleutelwoord.

Als we nog eens teruggaan naar het voorbeeld van iemand die
financieel niet zo lekker gaat.

Je wilt op het punt komen dat je voelt dat het financieel wél goed gaat,
terwijl de realiteit je op dit moment iets anders laat zien.

En dit is heel goed mogelijk. Ik laat het je zien in dit programma.
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Met journaling, dankbaarheid, lucid dreaming, verschillende
denkoefeningen en meer…

Je lichaam moet voelen dat het veilig is, dat het goed zit.

Dit bepaalt of je het kunt manifesteren of niet.

Natuurlijk heeft je brein grote invloed, maar je brein geeft signalen af
naar je lichaam om op een bepaalde manier expressie naar buiten te
brengen, en dit creëert je vibratie.

Als voorbeeld.

Stel je bent verliefd, en de persoon op wie je verliefd bent beantwoord
die liefde ook. Dan is er grote kans dat je lichaam relaxed is.

Ineens trek je meerdere personen naar je toe, en is er ook interesse
vanuit andere hoeken en je hebt zoiets van… Leuk, maar niet nodig.

Je voelt je op een specifieke manier… en je trekt meer aan.

Het begint allemaal in je hoofd, maar vertaalt zich vervolgens naar de
staat van je lichaam.

Het tegenovergestelde is ook waar.

Stel je bent gestrest. Je bent aan het piekeren. Je bent allerlei slechte
scenario's aan het schetsen. Wat gebeurt er?

Je lichaam verkrampt. Je spieren doen pijn. Je voelt je lichamelijk niet
goed.

Nogmaals, het begint in je hoofd, en je lichaam is next.

De vibratie is laag, en je trekt meer gedoe en stress aan in je leven.
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Wat je wilt doen is je lichaam in een peak state brengen, zo goed als je
kunt.

En tegelijkertijd je brein marineren voor het succes van je manifestatie.

Dat is de perfecte combinatie van hoe de lichaam-brein connectie
samenwerkt.

Nogmaals, ik leg je alles uit in deze masterclass.

Ik ben enorm blij dat je hier bent, en ik heb dit programma absoluut het
beste gemaakt wat ik voor je kan doen. Mijn doel bij het maken van deze
masterclass was om vibratie en het verhogen hiervan zo simpel mogelijk
te maken voor je, en ik denk dat ik erin geslaagd ben.

Mocht je vragen hebben naar aanleiding van een video uit dit
programma, dan weet je me altijd te vinden via mitchel@magick.nl
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